
 

 

 

 

                              80-680  Gdańsk – Wyspa Sobieszewska, ul. Turystyczna 3 

                             Mail:wyspasobieszewska@radadzielnicy.gdańsk.pl 

  
                                                      Protokół  
z  LI sesji Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska  w dniu 09.01.2024 r.  
 

Realizacja Porządku obrad:  

1. Sprawy regulaminowe - otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady o godz.17.00 rozpoczął Przewodniczący Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska Jerzy Petryczko. 
Na wstępie stwierdził, że w sesji uczestniczy łącznie 10 radnych i jest wymagane kworum. Lista obecności 
radnych - załącznik Nr 1 do protokołu.  

2. Dyskusja i głosowanie nad Porządkiem obrad. 

Prowadzący obrady przypomniał, że Porządek sesji zgodnie z przyjętymi ustaleniami był przekazany 
radnym drogą elektroniczną i nie uległ zmianie.  Na zapytanie o ewentualne uwagi lub inne propozycje do 
Porządku – nikt zgłosił się uwag i propozycji.  

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Dzielnicy -  10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
„wstrzymał się” -  Porządek sesji przyjęła. Prowadzący obrady stwierdził, że Porządek LI sesji został 
przyjęty i jest obowiązujący.  

3.Przyjęcie Terminarza sesji Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska oraz posiedzeń Prezydium na I 
półrocze 2024 rok.  

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Dzielnicy -  10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
„wstrzymał się” -  Terminarz sesji Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska oraz posiedzeń Prezydium na I 
półrocze 2024” został przyjęty. Prowadzący obrady dodał, że Terminarz jest obowiązujący i może być 
uzupełniony o dodatkowe sesje, gdy zajdzie taka potrzeba.  

4.Informacja w sprawie wniosków mieszkańców, instytucji i organizacji pozarządowych o 
sfinansowanie z budżetu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska na 2024 rok. Dyskusja oraz przyjęcie 
wytycznych do opracowania projektu budżetu.  

Informację przedstawił Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Władysław Sidorko. Poinformował zebranych, 
że wpłynęło ogółem 20 wniosków o sfinansowanie lub dofinansowanie projektów i inicjatyw. Dodał, że 
część wniosków dotyczy projektów, które są kontynuacją przedsięwzięć realizowanych od wielu lat, jak 
chociażby: Festyn Świbnieńskie Lato (XXXIV edycja), Festyn Ptasi Piknik (X edycja), Bursztynowy 
Festiwal Biegowy (VII edycja), Sobieszewski Dzień Strażaka (po raz 3), uroczyste spotkania seniorów i 
warsztaty świąteczno-noworoczne,  jak również inne w dziedzinie kultury i obchodów Dnia Dziecka. Są też 
propozycje nowych zadań, na przykład budowa wiaty rowerowej w Sobieszewie czy inicjatywa sprzątania 
Wyspy Sobieszewskiej przez miejscową drużynę harcerską. Przewodniczący Zarządu podkreślił, że są to 
wnioski, które należy przeanalizować pod kątem celowości realizacji i możliwości ich sfinansowania z 
budżetu Dziel nicy. Dodał, że jest to konieczne z uwagi na to, że budżet na 2024 rok wynosi 57.060 zł a 
suma wniosków zamyka się kwotą 121.100 zł. Deficyt wynosi zatem 64.040 zł.  



 

 

Pełna lista zgłoszonych projektów wraz z kosztami całkowitymi zadań i wnioskowanym dofinansowaniem 
z budżetu dzielnicy – patrz Załącznik nr 2 do Protokołu.  

Przewodniczący Rady Jerzy Petryczko poprosił radnych o zgłaszanie w trybie pilnym uwag i propozycji do 
budżetu a Zarząd o przygotowanie projektu budżetu na kolejną sesję, w dniu 13 lutego br.  

5.Informacja Zarządu Dzielnicy o pracy i zdarzeniach w okresie od ostatniej sesji w dniu 12.12.2023. 

Informację  przedstawił Przewodniczący Zarządu Władysław Sidorko. Poinformował między innymi o 
realizacji przyjętych wniosków na przedniej sesji, w tym między innymi o wystosowaniu pism: 

- do Zastępcy Prezydenta Miasta Gdańska Pana Piotra Kryszewskiego w sprawie  wniosku radnego 
Radosława Smilgina  o sprawdzenie informacji o prowadzonym przez Wydział Skarbu UM w Gdańsku 
postępowaniu przetargowym  w sprawie działki w Górkach Wschodnich, która w obowiązującym m.p.z.p 
jest przeznaczona pod rekreacje i turystykę, 

- do Gdańskiej Infrastruktury Wodociągowo-Kanalizacyjnej w sprawie wymiany sieci wodociągowej w ul. 
Nadwiślańskiej w Górkach Wschodnich 

- do Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni w sprawie wniosku o zabezpieczenie skarpy osuwającej się na ul. 
Nadwiślańską w Górkach Wschodnich, 

Uwag nie wniesiono. Prowadzący sesję zarządził kontynuację obrad zgodnie z przyjętym porządkiem. 

7.  Dyskusja, oświadczenia i wolne wnioski. 

1/ Radny Jerzy Petryczko przekazał informację o aktualnym stanie przygotowań do modernizacji ul. 
Świbnieńskiej. Sprawa dotyczy rozwiązaniia problemu zalewania jezdni w stopniu zagrażającym 
bezpieczne korzystanie z ulicy oraz podtapiana nieruchomości. Podkreślił, że sprawa jest monitorowana i 
wszystko wskazuje na to, że działania idą w dobrym kierunku. 
 
2/ Radny Radosław Smilgin poinformował zebranych o spotkaniu z udziałem Przewodniczącego Zarządu 
Dzielnicy  Władysława Sidorko i radnego Gminy Pruszcz Gdański Janusza Sampolskiego w sprawie 
kontynuacji działań na rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na drodze wojewódzkiej nr 501, 
na odcinku od Przejazdowa do Sobieszewa. W czasie tego spotkania wymieniono informacje o rezultatach 
wspólnego wystąpienia w tej sprawie do Marszałka Województwa Pomorskiego, Prezydent Miasta 
Gdańska i Wójt Gminy Pruszcz Gdański oraz ustalono plan dalszych działań. Radni zaakceptowali 
przekazane informacje i poparli przyjęty plan działania.   
 
5. Zamknięcie sesji -  W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w sprawach dotyczących 
porządku sesji  prowadzący obrady o godz. 18.45  LI sesję zamknął.  
 
Protokołował:                                                                                
 
           Przewodniczący                                                                  Przewodniczący 
Zarządu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska                    Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska   
        Władysław Sidorko                                                                Jerzy Petryczko                                                        
            
 
 
                                                                                      
 
                                                                     

 

 

        

  

 


